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1) Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2) Meddelelser 
a) Studienævnsformand 

i) Vitus har afholdt møde med Søren Engelsen angående Videnskabsteori 
og muligheden for at målrette indholdet lidt mere til Medievidenskabsstu-
derende. Søren var meget imødekommende og konstruktiv – og informe-
rede Vitus om, at hans oplevelse i øvrigt har været, at de studerende fra 
Medievidenskab har været engagerede og gode i videnskabsteorifaget.  

ii) Faglig Fredagscafé løber af stablen på fredag – og vil herefter finde sted 
én gang om måneden i efterårssemestret, startende fredag d. 13. septem-
ber 2019.  

iii) Der afholdes i samarbejde med SDU Rio snart informationsmøde omkring 
karrieremodul på kandidatuddannelsen i Medievidenskab.  

iv) Vitus er nødt til at forlade mødet tidligt grundet et andet møde. 
v) Medieproduktion – Sociale netværksmedier afholder Springboard festival 

på Anarkist, hvor de studerende kan pitche deres ideer til forskellige virk-
somheder.  

b) De studerende 
i) Mette meddeler, at flere studerende ikke har været opmærksomme på, at 

man ikke må genbruge tekster fra et tidligere petitum, selvom det har væ-
ret i et andet fag.  
Der efterspørges derfor, at man gør de studerende opmærksomme på 
dette tidligere i deres studieforløb. 

Efter kort diskussion efterspørges der en revision af petitumkravene, 
herunder hvor stort sidetal der bliver påkrævet samt problemet med over-
lap. 

c) Andre 
i) Susanne informerer, at der er lavet fagudbud for efterårssemestret og at 

skemaet forhåbentlig falder på plads i løbet af denne uge.  
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3) Merit- og dispensationsansøgninger (lukket punkt) – Tages sidst på mødet. 
Jf. SAGA 
 

4) Sager til behandling studieordninger 
a) Revision af Kandidatstudieordningen (bilag) 

Studienævnet aftaler, at dokumentet uploades i et format, hvor alle studienæv-
nets medlemmer kan redigere i det.  
Hala sender informationer ud om, hvordan det kan tilgås – og en deadline. 
 

5) Sager til behandling kvalitetspolitikken 
a) Censorberetningen 2018 (bilag) 

Vitus kommenterer på, at de ting der bliver påpeget som problematiske er 
(især) praktisk anlagt, men at indholdet og det faglige ikke påpeges.  
Vitus har lovet censorformanden at gå videre med specialer, herunder niveau 
samt hvad der kan kræves af et speciale.  
Lea har talt med censorformanden angående et fremadrettet brug af Sur-
veyXact, da dette vil give et bedre overblik og mindske arbejdsbyrden i forbin-
delse med censorernes tilbagemeldinger. 
Ingo påpeger, at der meldes tilbage, at der er stor forskel på resultatet for 
BAprojekter og KA specialer. Forskellene diskuteres og studienævnet finder 
det beklageligt, at så mange bachelorprojekter vurderes til en lavere kvalitet.  
Der er møde med censorformand og næstformand til efteråret, hvor Vitus vil 
drøfte dette.  
Studienævnet drøfter, hvor man kunne sætte ind for at løfte kvaliteten af ba-
chelorprojekterne, og Elle foreslår, at Faglige skrivevejledere, som drøftes se-
nere, eventuelt kunne bruges i forbindelse med bachelorprojektet eller på en 
opgave i semestret lige op til, at de studerende skriver deres bachelorprojekt, 
for dermed at løfte deres skriftlighed. 
 

6) Sager til behandling undervisning 
a) Studiestartsundersøgelsen 

Vitus påpeger overfor studienævnet, at de studerende først svarer på studie-
startsundersøgelsen i december og som derfor dækker hele det første seme-
ster på studiet og altså ikke kun introdagene. 
Studienævnet noterer sig, at kun 61% af respondenterne føler, at de er en del 
af et socialt sammenhold, mens 77% har deltaget i de sociale aktiviteter.  
Der nævnes herunder, at kvaliteten af de sociale aktiviteter er svingende.  
Studienævnet diskuterer herudover, betydningen af ”gode studievaner”, og om 
hvorvidt de studerende er i stand til at selvevaluere på dette punkt, og om der 
mon er en forskel i, hvad de studerende lægger i betydningen af ”gode studie-
vaner”.  
Studienævnet ser på forskellen i respondenterne fra kvote 1 og 2, og lægger 
mærke til at kvote 2 respondenter er mindre tilfredse med punkterne: Socialt 
sammenhold, Gode studievaner, Sociale aktiviteter, Motivation. Hertil drøfter 
studienævnet kort at man evt. kan overveje om Kvote 2 ansøgere fremover 
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stadig skal udgøre 50% af studiepladserne. 
Studienævnet noterer sig, at især gode studievaner samt det sociale sammen-
hold er lavt – og vil gøre de kommende tutorkoordinatorer opmærksomme på 
dette, så de kan tage højde for dette i deres planlægning af den kommende 
studiestart. Tutorerne bedes desuden have et udkast af studiestartsprogram-
met klar, så studienævnet kan diskutere dette på næste studienævnsmøde.  

b) Kursus for faglige skrivevejledere august 2019 (bilag) 
Studienævnet drøfter fordelene ved at tilknytte de faglige skrivevejledere til Ba-
chelorprojektet, så de studerende der er i gang med at skrive dette i efterårs-
semestret 2019 vil kunne få konkret hjælp til deres skriftlighed, mens bachelor-
vejlederne dermed vil kunne få øget fokus på at vejlede de studerende i ba-
chelorprojektets faglige indhold. 
Der drøftes endvidere, om der vil være studerende der er villige til at gøre brug 
af tilbuddet og vise deres skriftlige produkter med en faglig skrivevejleder, der 
giver konkret feedback.  
Studienævnet når til enighed om at søge to faglige skrivevejledere specifikt til 
bachelorprojektet 2019. Der skal findes to kandidatstuderende, der kan påtage 
sig rollen. Hertil drøftes det, hvordan man bedst griber dette an, da kandidat-
studerende på 3. semester skal i praktik eller til udlandet, mens de kommende 
kandidatstuderende på 1. semester endnu ikke er kendt.  
Kurset løber af stablen d. 20-22. august og derfor vil studienævnet lave et op-
slag på facebooksiden for Medievidenskab samt Medievidenskab 16, hvor stu-
derende fra bacheloruddannelsen i Medievidenskab, der skal videre til kandi-
datdelen anbefales at søge stillingerne.  

7) Andre sager til behandling 
a) Ansøgning om midler fra Heidi Philipsen (bilag) 

Studienævnet godkender 1.000kr til det grafiske arbejde i forbindelse med flyer 
til markedsføring af faget ”At sætte historier i spil”.  

b) Ansøgning om midler fra Christian Skaarup Bergstrøm (bilag) 
Studienævnet godkender 2.000kr i honorar samt transportudgifter til oplægs-
holder – pengene går fra den rammebevilling, som Manuskriptudvikling tidli-
gere er blevet tildelt.  

8) Eventuelt 
a) Indstilling af studerende til udmærkelse på eksamensbevis 

Vitus foreslår, at man indstiller vinderen af Springboardfestival til en udmær-
kelse på eksamensbeviset, hvorefter Akademisk Råd tager stilling til, om den 
studerende får udmærkelsen.  Studienævnet drøfter vigtigheden af at indstille 
studerende til sådanne sager, og derved anerkende den studerende og deres 
arbejde.  Studienævnet når til enighed om at indstille vinderen af Springboard-
festival fredag d. 10. maj 2019 til en udmærkelse på eksamensbeviset.  
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